
Protokół nr XLIX/2018  

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku  

która odbyła się 15 października 2018 r. w poniedziałek w godz. 14:00-17:00 

w Domu Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10  

1.a) Otwarcie sesji, 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Sławomir 

Wójcik. Powitał przybył na sesję radnych, sołtysów, kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych, przedstawicieli: ochotniczych straży pożarnych, kół gospodyń wiejskich, 

lokalnych przedsiębiorców, mieszkańców Miasta i Gminy Chmielnik, Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik Pawła Wójcika wraz z pracownikami Urzędu Miasta i Gminy, w tym: 

Zastępcę Burmistrza Mariusza Ścianę, Sekretarza Gminy Andrzeja Piwowarskiego, Skarbnika 

Gminy Irenę Słomkę.  

Lista obecności sołtysów na sesji dnia 15 października 2018 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

b) Stwierdzenie kworum, 

W sesji dnia 15 października 2018 r. wzięło udział 14 radnych. Ustawowy skład Rady 

Miejskiej w Chmielniku wynosi 15 radnych. Stanowiło to wystarczające kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecna była radna Urszula Piwońska. Lista 

obecności radnych na sesji dnia 15 października 2018 r. stanowi załącznik do protokołu.  

c) Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji, 

ZA przyjęciem protokołu z XLVIII sesji głosowało 14 radnych. Protokół  

z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.  

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Po odczytaniu proponowanego porządku obrad, Przewodniczący Rady poddał go pod 

głosowanie. Proponowany porządek sesji dnia 15 października 2018 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 14 głosów ZA. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH nie było.  

 

2.Podsumowanie kadencji 2014 – 2018 przez Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik.  

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik Paweł Wójcik. Za pomocą 

prezentacji wyświetlonej na ekranie, dokonał podsumowania pracy samorządu gminnego  

w mijającej kadencji 2014-2018. Omówił najważniejsze inwestycje, pozyskane środki 

zewnętrzne do gminy, podjęte inicjatywy dla mieszkańców i inne.  

Na zakończenie podziękował wszystkim za zaangażowanie i trud włożony  

w realizację wielu inwestycji, wydarzeń kulturalnych. Szczególne podziękowania zostały 

skierowane do radnych, sekretarza gminy, skarbnik gminy, za zaufanie i wspieranie 

Burmistrza.  

 



 

3.Podsumowanie kadencji 2014 – 2018 przez Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Chmielniku. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Sławomir Wójcik.  

Za pomocą prezentacji wyświetlonej na ekranie, dokonał podsumowania pracy Rady 

Miejskiej w Chmielniku w mijającej kadencji 2014-2018. ( ilość sesji, posiedzeń komisji, 

podjętych uchwałach).  Podkreślił, że kończąca się kadencja samorządu gminy Chmielnik 

była tą najlepszą. Oparta była na dialogu, wypracowaniu porozumienia i zaufaniu. 

Następnie Przewodniczący Rady wraz z Wiceprzewodniczącymi Rady: Anitą 

Jabłońską i Jarosławem Olesińskim wręczyli podziękowania za współpracę: Burmistrzowi 

Pawłowi Wójcikowi, Zastępcy Burmistrza Mariuszowi Ścianie, Sekretarzowi Gminy 

Andrzejowi Łopacińskiemu, Dyrektorowi Urzędu Andrzejowi Piwowarskiemu, Skarbnikowi 

Gminy Irenie Słomce, sołtysom Gminy Chmielnik, przedstawicielom jednostek Ochotniczych 

Straży Pożarnych, przedstawicielom kół gospodyń wiejskich, lokalnym przedsiębiorcom, 

kierownikom gminnych jednostek organizacyjnych, naczelnikom komórek organizacyjnych 

Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku i innym osobom.  

Następnie Burmistrz Paweł Wójcik złożył podziękowania Przewodniczącemu Rady  

i radnym za współpracę i zaufanie przy podejmowaniu trudnych decyzji.  

Na sesji dnia 15 października 2018 r. radni nie podjęli żadnej uchwały.  

4.Interpelacje radnych. 

Nie zostało zgłoszona żadna interpelacja.  

5.  Sprawy różne. 

Nie zgłoszono żadnych spraw. Kadencja obecnego samorządu kończy się z dniem  

16 listopada 2018 r. Przewodniczący Rady Miejskiej nie wykluczył, że może odbyć się 

jeszcze jedna 50. sesja Rady. 

6.  Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku XLIX sesji Rady Miejskiej w Chmielniku dnia 15 

października 2018 r. Przewodniczący Rady Sławomir Wójcik zamknął obrady.  

 

Protokół sporządzili:  

Adam Pietrzyk –  

Katarzyna Baran -  

 


